
UCHWAŁA NR XXVIII/27/2021

RADY POWIATU W KOŃSKICH

z dnia 31 maja 2021 roku

w sprawie rozpatrzenia petycji Gminy Radoszyce

Na podstawie art. 12 pkt 11 i art. 16a ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.
o samorządzie powiatowym (tekst jednolity Dz. U. z 2020 r., poz. 920) oraz
art. 9 ust. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (tekst jednolity Dz. U. z 2018
r. poz. 870) Rada Powiatu w Końskich uchwala, co następuje:

§1

Po zapoznaniu się ze stanowiskiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie
wniesionej w dniu 26 lutego 2021 roku petycji dotyczącej wystąpienia przez Powiat
Konecki do Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego w Kielcach o pozyskanie
środków z Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności

publicznej, dotyczących uruchomienia sieci komunikacyjnej zapewniającej połączenie

miejscowości usytuowanych na terenie Gminy Radoszyce z miejscowością Końskie

uznaje się, że przedmiotowa petycja zasługuje na uwzględnienie z przyczyn
określonych w uzasadnieniu.

§2

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Powiatu
w Końskich i zobowiązuje się do zawiadomienia podmiotu wnoszącego petycję

o sposobie jej załatwienia.

§3

Uchwaławchodzi w życie z dniem podjęcia.

Przewodni t ey Rady
~"



UZASADNIENIE

W dniu 26 lutego 2021 roku wpłynęła do Rady Powiatu w Końskich petycja
Gminy Radoszyce w sprawie wystąpienia przez Powiat Konecki do Świętokrzyskiego

Urzędu Wojewódzkiego w Kielcach o pozyskanie środków z Funduszu rozwoju
przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej , dotyczących

uruchomienia sieci komunikacyjnej zapewniającej połączenie miejscowości

usytuowanych na terenie Gminy Radoszyce z miejscowością Końskie .

Zgodnie z art. l6a ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie

powiatowym Rada Powiatu rozpatruje: skargi na działania zarządu powiatu
i powiatowych jednostek organizacyjnych; wnioski oraz petycje składane przez
obywateli; w tym celu powołuje komisję skarg, wniosków i petycji.

W związku z powyższym, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu
w Końskich dokonała szczegółowej analizy złożonej petycji. Ustaliła, że uruchomienie
linii jest zasadne, albowiem mieszkańcy części miejscowości położonych na terenie
Gminy Radoszyce mają utrudniony dostęp do zlokalizowanych w Końskich urzędów

administracji publicznej, szkół ponadpodstawowych czy placówek służby zdrowia.
Opisanego problemu nie rozwiąże zorganizowanie przez Gminę transportu publicznego
w obrębie administracyjnym gminy, byłoby to niecelowe.

Biorąc powyższe pod uwagę Komisja uznała, że przedmiotowa petycja zasługuje

na uwzględnienie.

Rada Powiatu podzielając stanowisko Komisji wnosi, aby Zarząd Powiatu podjął

działania mające na celu pozyskanie środków finansowych na ten cel.
Wobec tego podjęcie uchwały jest zasadne.


